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• Komise v tomto roce pracovala v nezměněném složení: Lenka Kutá – předsedkyně, členové: Hana 
Kneblová, Libuše Rolečková, Luděk Roleček, Václav Martin a Alena Mašková. 
• Komise řešila běžné provozní záležitosti v průběhu závodní sezóny emailovou komunikací a také se 
několikrát sešla během závodů.  
• Na začátku připravila komise návrh Pravidel, které výkonný výbor schválil 8. března 2022. Nově obsahují 
i pravidla pro novou olympijskou disciplínu extreme canoe slalom. 
• Novinkou letošní sezóny byl online seminář, kde se stávající rozhodčí seznámili se změnami v nových 
Pravidlech, novými pravidly na CSLX a diskutovali o průjezdu branek. Tento seminář se osvědčil, tak plánuji, že 
proběhne i v následující sezóně.  
• Po dvouleté covidové pauze proběhlo školení rozhodčích v Českých Budějovicích. Školení se zúčastnilo 21 
uchazečů. Všichni úspěšně složili zkoušky. 2 rozhodčí si zvýšili kvalifikaci na rozhodčího 1. třídy, 3 na 2.        

třídu a 16 rozhodčích si udělalo zkoušky na 3. třídy. Při MS ve slalomu v německém Augsburgu Zbyněk Kovář 
složil zkoušky na mezinárodního rozhodčího ve slalomu. 
• V roce 2022 byli rozhodčí delegováni jak na všechny hlavní závody pořádané pod hlavičkou ČSKDV, tak i 
na mezinárodní a rankingové závody ICF a ECA ve slalomu i sjezdu pořádané na našem území (MEJ ve slalomu 
České Vrbné, SP ve slalomu Troja, rankingový závod ve slalomu v Troji, ECA Cup ve sprintu v Českém Vrbném). 
Rozhodčí rozhodovali i na všech veřejných závodech. 
• V roce 2022 bylo aktivních kolem 60 rozhodčích (v době uzávěrky zprávy ještě nebyl uzavřen žebříček 
rozhodčích). Jak vím, rozhodčích na závody jezdí více, ale bohužel mi nezasílají své záznamy o činnosti, tak je 
nemůžu započítat do žebříčku. Připomínám, že ve směrnicích pro závodění (příloha č. 2), oddílům, kteří mají 
aktivní rozhodčí, bude navýšena dotace dle žebříčku rozhodčích v minulém roce. Touto cestou prosím všechny 
rozhodčí, aby mi po sezóně zasílali své výkazy. 
• Několik mezinárodních rozhodčích (jmenovitě – Lenka Kutá, Alena Mašková, Libuše Rolečková, Hana 
Kneblová a Michaela Kratochvílová) bylo delegováno a potvrzeno ICF nebo ECA na tyto závody: SP Troja (Kutá 
– vrchní rozhodčí, Kneblová, Kratochvílová M.), MEJ ve slalomu (Kutá, Kratochvílová M., Pípal), MS ve slalomu 
Augsburg (Mašková – vrchní rozhodčí, Kutá), MS ve sjezdu Treignac ( Rolečková – vrchní rozhodčí), ME ve 
slalomu L. Mikuláš ( Rolečková), MSJ ve slalomu Ivrea (Mašková), SP ve slalomu Seu a Pau (Mašková). 
• Alena Mašková nadále pracovala ve slalomové komisi ICF. 
• Všechny informace týkající se rozhodčích, hlavně delegace, byly opět zveřejňovány na webu kanoe.cz 
v rubrice ČSKDV – rozhodčí. Po dvou letech pandemie zde opět byla vyvěšena delegace na celou závodní 
sezónu. I přes menší komplikace s novými přihláškami se to zvládlo a snad do nového roku se vychytají 
všechny „mouchy“. Tento web slouží jako informace pro rozhodčí, ale i pro pořadatele závodů. 
 
• V roce 2023 proběhne školení rozhodčích, jakou formou a kde se dozvíte po schůzi komise rozhodčích na 
webu kanoe.cz, kde budou i přihlášky. 
 
• Počítám i s tím, že v roce 2023 proběhne pro zájemce z řad aktivních rozhodčích opět online seminář. O 

termínu budu včas informovat. 
• V dalším roce by mělo dojít k tisku pravidel, ale bez CSLX, kde předpokládám na základě mezinárodních 
pravidel, dojde k nějakým změnám. 
 
• Závěrem bych ráda poděkovala členům komise, všem aktivním rozhodčím, díky nim můžeme pořádat 
závody a v neposlední řadě i oddílům za jejich přístup k rozhodčím. 

Lenka Kutá 
předsedkyně komise rozhodčích 
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